

Title (en)

Photographic material with stabilisers and reversal process for producing a photograph.

Title (de)

Photographisches Material mit Stabilisatoren und Umkehrverfahren zur Herstellung photographischer Bilder.

Title (fr)

Produit photographique avec des agents stabilisateurs et procédé réversal de formation d'images photographiques.

Publication

EP 0002763 A2 19790711 (DE)

Application

EP 78101736 A 19781216

Priority

DE 2758720 A 19771229

Abstract (en)

[origin: US4282313A] Thiocarbohydrazide derivatives act as stabilizers when processing photographic materials in the conventional black and white developers of the type used as first developer in color reversal processes. Furthermore, they can promote the development of color in the second developer in color reversal processes in such a way that a second exposure or fogging baths may be dispensed.

Abstract (de)

Thiocarbohydrazidderivate können bei der Umkehr-Verarbeitung photographischer Materialien sowohl als Stabilisatoren im Erstentwickler wirken, als auch die Farbentwicklung im Zweitentwickler derart begünstigen, daß gegebenenfalls auf eine Zweitbelichtung oder ein Verschleierungsbad vor der Zweitentwicklung verzichtet werden kann.

IPC 1-7

G03C 1/34; C07C 157/02; C07C 161/00; C07D 295/22; G03C 5/50

IPC 8 full level

G03C 1/34 (2006.01); **G03C 5/50** (2006.01); **C07D 295/22** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G03C 1/346 (2013.01 - EP US); **G03C 5/50** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0002763 A2 19790711; EP 0002763 A3 19790725; EP 0002763 B1 19820203; CA 1138245 A 19821228; DE 2758720 A1 19790719; DE 2861613 D1 19820311; JP S5497418 A 19790801; US 4282313 A 19810804

DOCDB simple family (application)

EP 78101736 A 19781216; CA 318676 A 19781227; DE 2758720 A 19771229; DE 2861613 T 19781216; JP 16027478 A 19781227; US 97144578 A 19781220